
Acta de la Junta de Facultat  

del 19 de juny de 2017 

Assisteixen: Elena Añaños, Pierre Caufapé, Eduard Cecilia, Òscar coromina, Aniol Costa, Mercè Diez, 

Maria Isabel Fernandez, Carme Ferré, Josep Maria Figueres, Elisabet Garcia, Glòria Garcia, Santiago 

Giraldo, Raül Giró, Mònica Gonzàlez, Maria Gutierrez, Amparo Huertas, Charo Lacalle, Patricia 

Lázaro, Montse Llinés, Carles Llorens, Elaine Lopes, Enric Marín, David Paloma, José Manuel Pérez, 

Juan José Perona, Joaquim Puig, Natividad Ramajo, Santiago Ramentol, Maria José Recoder, José 

Rodríguez, Helena Rodríguez, Núria Saura, Mercè Terés, Joan Manel Tresserras, Ana Ullod, Teresa 

Velázquez, Antoni Vidal, Mercè Yañez, Carla Ymbern. 

S’excusen: Montse Bonet, Trini Expósito, Emilio Fernández, Maria Jesús Machuca, José Maria 

Perceval, Ernest Verdura. 

Convidats: Anna Bosch, Josep Angel Guimerà, Maria Antònia Galceran, Núria Armesto. 

ORDRE DEL DIA 

1.  Aprovació si s’escau de l’acta de la Junta de Facultat de data 4 de maig de 2017 (document 1) 
2.  Informe de l’Equip de Deganat 
3.  Liquidació pressupostària 2016 (document 2) 
4.   Aprovació si s’escau de la proposta de pressupost de funcionament corresponent a l’any 2017 
(document 3) 
5.      Presentació i aprovació si s’escau de la memòria de la proposta del nou màster oficial 
universitari en Periodisme i Innovació en Continguts Digitals (document 4) 
6.  Informació sobre les infraestructures de la Facultat 
7.  Afers de tràmit 
8.  Precs i preguntes 
 

Inici de la Junta a les 9,35h en segona convocatòria amb quòrum suficient.  

1. Aprovació si s’escau de l’acta de la Junta de Facultat de data 4 de maig de 2017.  

S’aprova per assentiment.  

2. Informe de l’Equip de Deganat.  

En primer lloc, la degana agraeix la feina, la dedicació i el compromís de la Mª Antònia Galcerán amb 

la Facultat i la Biblioteca i anuncia que el 3 d’octubre, dia de la inauguració de curs, es farà el comiat 

dels  jubilats d’enguany, on hi estarà  convidada. Dona  la benvinguda a Raül Giró, com a  substitut. 

Seguidament, explica el desenvolupament dels processos de qualitat del centre  i anuncia que s’ha 

nomenat  al  professor  Josep  A.  Guimerà  com  a  coordinador  de  Qualitat  del  centre.    La  degana 

aprofita també per agrair  la feina dels coordinadors de grau  i màsters del centre en aquest àmbit. 

Informa de la reunió d’alguns dels primers alumnes de la Facultat, que va reunir més de 30 persones, 

i de les dificultats per convocar‐los i dóna les gràcies a la cap de gestió acadèmica, l’Anna Bosch, i la 

secretaria del deganat, Núria Lleonart, per  la seva ajuda en  la tasca de fer  les  llistes  i  localitzar‐los. 

Anuncia que la inauguració de curs serà el 3 d’octubre a la tarda, per a que la conferència inaugural 

sigui de publicitat i facilitar l’assistència dels estudiants de publicitat i que es convocaran als jubilats 

d’enguany.  Explica  la  situació  del  projecte  de  la  redacció  integrada  i  com  es  va  presentar  com  a 

projecte prioritari davant el rectorat perquè era el més assequible. El pressupost final és de 120.000 

euros, que és finançarà amb el Pla d’Inversions de la Universitat (PIU) d’aquest any i de l’any vinent. 
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Les obres començaran al novembre i podrien estar enllestides al final del primer trimestre del 2018. 

Es  farà  a  la planta 2.  S’hauran de desplaçar dos despatxos de  recerca, que  es  traslladen  a  altres 

espais de  la  facultat,  i eliminar un  lavabo  i una aula. Aquest projecte ens  situa en una posició de 

lideratge dins de les facultats de comunicació. Fa una crida  la participació en els mitjans propis de la 

facultat a tot el PDI i estudiants. Anuncia també que se sol∙licitaran ajudes econòmiques convocades 

pel rectorat: una sobre els laboratoris i un altre per a material docent. En aquest últim el deganat vol 

demanar ajut per realitzar vídeos didàctics sobre continguts de les assignatures. Demana també, en 

nom de la coordinadora de gènere de la Facultat, Rosa Mª Palencia, que s’incorporin la perspectiva 

de gènere a  les guies docents de  les assignatures de  la  facultat. Finalment, anuncia que hi haurà 

Junta de Facultat Extraordinària pel dia 28 de juny de 2017, on es tractaran les noves propostes de 

grau i s’explicarà la feina de la Comissió per a la Revisió dels Plans d’Estudi. 

Carme Ferré comenta sobre els TFG que sobre els 409 matriculats se n’han lliurat 367, per tant hi ha 

42 no presentats. S’acumulen pel curs  vinent. Gestió Acadèmica ha hagut de solucionar els errors de 

les portades de 89 TFG’s  i per solucionar‐ho es vol proposar a  la Comissió d’Avaluació de TFG una 

revisió de calendari per facilitar que el tutor pugui revisar la portada. També es vol revisar el fet de 

què el TFG es lliura per moltes vies (campus virtual, gestió acadèmica, revisor, tutor) i a vegades no 

s’envia a  totes. Comenta que  s’ha detectat un  cas de plagi. També hi ha un problema de què es 

considera un TFG de projecte o de recerca si ja ha estat presentat a una empresa o realitzat. Pel que 

fa a la mobilitat, no hi hagut incidències. En aquest semestre, 37 estudiants “in”. S’ha equilibrat els 

estudiants de programa propi  i Erasmus. S’ha treballat millor  la descripció de  les assignatures  i els 

requisits per cursar‐la de les assignatures ofertes als alumnes d’intercanvi. 

David  Paloma  recorda  que  les  guies  docents  d’assignatures  on  hi  ha  diferents  grups  han  de  ser 

úniques  i  recorda que  s’han d’incorporar  les  instruccions de  reavaluació aprovades el curs passat. 

Recorda que la professora Montse Bonet ha fet una guia ràpida per fer les guies que s’ha enviat a tot 

el PDI. També fa referència al plagi o al fet de falsejar informació o documental que s’està estenent i 

detectant. Es vol tornar a explicar com s’evita el plagi i quin càstig comporta. El curs vinent es farà un 

curs propedèutic de les assignatures de llengua al setembre. Respecte a la prova de nivell d’idioma, 

per  aconseguir una  alta participació,  es  farà de manera que  sigui més  fàcil per  als  estudiants de 

primer el dia de la matrícula.  

Helena  Rodríguez  valora  molt  positivament  la  participació  dels  alumnes  en  els  mitjans  de 

comunicació de  la facultat  i demana que comptin com a crèdits de docència  i que s’integrin en  les 

assignatures, sobre tot aprofitant la reforma dels plans d’estudi.  

Antoni  Vidal  està  d’acord  amb  la  apreciació  de  l’Helena  Rodríguez  i  està  d’acord  en  que  es  vol 

aprofitar la reforma dels plans d’estudi per fer‐ho. La degana explica que es van oferir 8 pràctiques 

curriculars per UAB Campus Media però van quedar vacants algunes places, per tant, la facultat ja fa 

un  esforç  per  facilitar‐ho.  En  tot  cas,  està  d’acord  en  què  s’estudiï  com  integrar‐ho  en  les 

assignatures.  

3. Liquidació pressupostària 2016.  

El vicedegà Antoni Vidal explica breument  les principals despeses com  la digitalització de  les taules 

de so dels estudis de ràdio, millores dels platós de TV i l’ampliació de la cobertura wifi de la facultat, 

s’han  actualitzat  5  aules  informatitzades  i  s’han  renovat  un  SAI  (Servei  d’Alimentació 

Ininterrompuda),  entre  altres  actuacions  com  el  canvi  de  megafonia  de  la  Sala  de  Juntes  i  la 

renovació de l’aula 1 amb taules planes i endolls. Resumeix dient que és un pressupost continuista.  

S’aprova per assentiment.  

4. Aprovació si s’escau de la proposta de pressupost de funcionament corresponent a l’any 2017.  
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És  un  pressupost  també  continuista.  La  novetat  es  la  possibilitat  de  rebre  ajudes  del  rectorat 

adreçades  a  millorar  les  infraestructures  dels  laboratoris  docents,  distribuïts  entre  un  85%  per 

maquinari i un 15% per programari.   

S’aprova per assentiment.  

5. Presentació  i  aprovació  si  s’escau  de  la  memòria  de  la  proposta  del  nou  màster  oficial 

universitari en Periodisme i Innovació en Continguts Digitals.  

El presenta el professor Santi Giraldo.  

S’aprova per assentiment.  

6. Informació sobre les infraestructures de la Facultat.  

El vicedegà Antoni Vidal explica el projecte de redacció integrada.  

7. Afers de tràmit.  

S’informa  de  la  incorporació  del  professor  Josep  À. Guimerà  com  a  coordinador  de Qualitat  del 

Centre  i  la  seva  incorporació  a  la  Comissió  de  Seguiment  del  centre  que  ja  assumeix  les 

competències en qualitat, tal i com demanen des de l’Equip de Govern de la UAB.  

8. Precs i preguntes 

Mercè Terés denuncia el  fet de què es criminalitzi els estudiants per denúncies de professors per 

manifestar‐se davant de l’extrema dreta i que se’ls demani presó i una multa de 30.000 €.  

El professor Josep Mª Figueres es demana que quin és el paper dels professors en aquest assumpte i 

que cal reflexionar sobre la proporcionalitat de les penes que es demanen per aquests fets.  

 

S’aixeca la sessió a les 11h. 

El secretari de la Facultat de Ciències de la Comunicació, Carles Llorens Maluquer. 

 

 

Bellaterra, 19 de juny de 2017 

 


